

禱告會 Prayer Meeting









聖餐 - Elecant Mail And Contract Contra



馬太福音 Matthew 26:26-28

26 他們吃的時候,耶穌拿起餅來,祝福,就擘開, 28 因為這是我立約的血,為多人流出來,使罪得赦。

26 While they were eating, Jesus took bread, and when he had given thanks, he broke it and gave it to his disciples, saying, "Take and eat; this is my body." 27 Then he took a cup, and when he had given thanks, he gave it to them, saying, "Drink from it, all of you. 28 This is my blood of the covenant, which is poured out

for many for the forgiveness of sins.

遞給門徒,說:「你們拿著吃,這是我的身體。」 27 又拿起杯來,祝謝了,遞給他們,說:「你們都喝這個,



羅馬書 Romans 12:1-2

- 1所以弟兄們,我以神的慈悲勸你們,將身體獻上當作活祭, 是聖潔的,是神所喜悅的;你們如此事奉乃是理所當然的。
 2不要效法這個世界,只要心意更新而變化, 叫你們察驗何為神的善良、純全、可喜悅的旨意。
- 1 For this reason I make request to you, brothers, by the mercies of God, that you will give your bodies as a living offering, holy, pleasing to God, which is the worship it is right for you to give him.
 2 And let not your behaviour be like that of this world,
- but be changed and made new in mind, so that by experience you may have knowledge of the good and pleasing and complete purpose of God.



請往前坐 來敬拜我們的神 Please fill the seats in the front first Prepare to Worship our God









禱告事項 Prayer Requests









在指望中要喜樂;在患難中要忍耐;禱告要恆切。 Rejoice in hope, be patient in tribulation, be constant in prayer.

<u>羅馬書 Romans 12:12</u>

為 禱告會 禱告

為週二、週三的守望禱告會、 主日的會前禱告,及各 RPG 小組禱告, 使教會行在神的心意中,請神加旺教會禱告祭壇上的火, 興起更多的 RPG(Revival Prayer Group) 禱告小組和代禱的勇士。

Pray for the Tuesday and Wednesday Watch Prayer Meetings, the pre-service prayer on Sunday, and all the RPG (Revival Prayer Group) gatherings, so that the church walk in God's will. Also, pray tthat God would increase the fire on the church's prayer altar, raising up more RPG prayer groups and prayer warriors.



教會使命 CHURCH MISSION

我們要去,進入校園與社區 使萬民作主門徒 We shall Go, enter the Campuses & Communities, and make disciples of the people!







神的家歡

WELCOME TO 4C CHURCH!



上週經文 Last Week Scripture

哥林多前書 1 Corinthians 12:12

就如身子是一個,卻有許多肢體; 而且肢體雖多,仍是一個身子; 基督也是這樣。

For just as the body is one and has many members, so it is with Christ.



and all the members of the body, though many, are one body,





讀經&信息 Scripture & Message







2:1 第三日,在加利利的迦拿有娶親的筵席,耶穌的母親 在那裏。2:2 耶穌和他的門徒也被請去赴席。2:3 酒用盡 了,耶穌的母親對他說:「他們沒有酒了。」2:4 耶穌 說:「母親,我與你有甚麼相干?我的時候還沒有到。」 2:1 On the third day there was a wedding at Cana in Galilee, and the mother of Jesus was there.2:2 Jesus also was invited to the wedding with his disciples.2:3 When the wine ran out, the mother of Jesus said to him, "They have no wine."2:4 And Jesus said to her, "Woman, what does this have to do with me? My hour has not yet come."







2:5 他母親對用人說:「他告訴你們甚麼,你們就做甚 麼。」2:6 照猶太人潔淨的規矩,有六口石缸擺在那 裏,每口可以盛兩三桶水。2:7 耶穌對用人說:「把缸 倒滿了水。」他們就倒滿了,直到缸口。2:8 耶穌又 說:「現在可以舀出來,送給管筵席的。」他們就送了 去 ° 2:5 His mother said to the servants, "Do whatever he tells

you."2:6 Now there were six stone water jars there for the Jewish rites of purification, each holding twenty or thirty gallons.2:7 Jesus said to the servants, "Fill the jars with water." And they filled them up to the brim.2:8 And he said to them, "Now draw some out and take it to the master of the feast." So they took it.







2:9 管筵席的嘗了那水變的酒,並不知道是哪裏來的,只 有舀水的用人知道。管筵席的便叫新郎來,2:10 對他說: 「人都是先擺上好酒,等客喝足了,才擺上次的,你倒把 好酒留到如今!」2:9 When the master of the feast tasted the water now become wine, and did not know where it came from (though the servants who had drawn the water knew), the master of the feast called the bridegroom 2:10 and said to him, "Everyone serves the good wine first, and when people have drunk freely, then the poor wine. But you have kept the good wine until now."







那裏住了不多幾日。2:11 This, the first of his signs, Jesus did at



- 2:11 這是耶穌所行的頭一件神蹟,是在加利利的迦拿行 的,顯出他的榮耀來;他的門徒就信他了。2:12 這事以 後,耶穌與他的母親、弟兄,和門徒都下迦百農去,在
- Cana in Galilee, and manifested his glory. And his disciples believed in him.2:12 After this he went down to Capernaum, with his mother and his brothers and his disciples, and they stayed there for a few days.





更新變化的家庭 Update Changing Families 約翰福音 2:1-12

鄭泰國牧師 PASTOR PETER







回應 Response





本週經文 This Week Scripture

約翰福音 John 2:5

他母親對用人說:

His mother said to the servants, "Do whatever he tells you."



- 「他告訴你們甚麼,你們就做甚麼。」



見證分享 TESTIMONY

黃哲揚&林佳品





家裡的事 Announcements















愛宴服事 Luncheon service











信仰連連看 FAITH ALIVE 12:10PM, 教職員室

受難與拯救 **(上)**

黃哲揚 & 林佳品











下週預告 5/11 Preview For Next Week

永不止息的愛 Everlasting Love

高天圓牧師 PASTOR KAO





宣道四月 - 30天認獻結果 MISSION MONTH - 30-DAY PLEDGE RESULTS





F. 捐款參與 DONATE TO PARTICIPATE (FIXED TITHE) | 下一張PPT說明↓





宣道四月-30天認獻結果 MISSION MONTH - 30-DAY PLEDGE RESULTS













22人 ④ 0 天



speak out loud your love

邀請大家到瑞麗堂穿堂的招待 桌子寫卡片給母親

we invite everyone to stop by the welcome table at the entrance of the Rui-Li Chapel. Take a moment to write a heartfelt card to your beloved mom







母親節福音主日 MOTHER'S DAY SUNDAY SERVICE

Everlasting Love

臣2025.5.11, 10AM











2025年 5/7 -7/30 每週三 9:00-11:00 於 中原全人教育村加油棧(教職員室) 或 戶外場地

健康維護	生活講座 / 健康講座 健康操 + 歌唱… 管控獎勵 - 體重 血壓 情緒 記憶力訓練…
活出美好	 手工教學 就業資訊 新知培訓 社交溝通 郊遊散心…
資源分享	好物分享 生命故事 節慶活動 跳蚤市場
邀請對象	3 50歳以上社區朋友
報名 策	: 中壢校區基督教會 長青小家 : 歐淑敏 姊妹 電話 / Line ID : 0928-894360

近期活動主題 手工教學-精油潔面慕斯 5/7

~ 記得報名喔~

以便歡迎與接待

活出美好-記憶力加油 5/14 溝通 郊遊散心… 健康講座-膝關節保健 5/21 生活講座-為何不懂我的心 5/28 手工教學-簡便錢包DIY 6/4 歡迎邀請社區住戶朋友報名參加













Anniversary



Sunday









邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友 請樓上的弟兄姊妹下樓來,大家一起來歡迎新朋友



我用主的愛真誠來愛你(x2) With the love of God, I love you genuinely(x2) 因我見你裡面有王的榮美

Because in you, I see the glory of God 我用主的愛真誠來愛你

With the love of God, I love you genuinely

- 願耶和華賜福給你 願耶和華永遠保護你 願耶和華祂的臉光照你 願耶和華賜你平安

 - 願在主裡相會再相會 願在主裡相會再相會
- 願主的愛永遠在你心懷
- 願神永遠祝福你們





The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.





祝福 & 謝飯禱告 Benediction



